
SEJA PREDSEDSTVA OK SZDL

Dobro pripravljeno gradivo
Predsedstvo OK SZDL Ljubljana Center je na svojl
redni sejl 28. januarja podprto predlog resolucije
o polltlkl uresničevanja družbenega plana občine
Ljubljana Center v lološnjem letu. Ob tem je predsed-
stvo pohvalilo Izvrinl svet za kvalitetno pripravo gra-
dlva, hkrall pa ugotovllo, da bl moralo blU v prihodnje
še bolj konkretno Itt še bol/ selektivno. Prav tako
predsedstvo menl, da bi moralo bltl besedilo krajše,
8 tem da bl obravnavali predvsem konkretne ukrepe
za razvoj v našl občlnl.

V razpravi so menili, da za nekatere postavke ni
jasno, kako jih bomo dosegli. Tako na primer ne
moremo vedeti s čim bomo zagotovili povečani delež
amortizacije v dohodku, kako naj bi spodbudili orga-
nizacije združenega dela k uvajanju perspektivnih
programov, kako borrto povečali izvoz, zlasti na kon-
vertibilno področje. Prav tako ni jasno, kako bomo
uresničili usmeritve za tazvoj trgovine.

Na področju družbenih dejavnosti predvideva ob-
činska resolucija krčenje sredstev za financiranje re-
kreativnega dela telesne kulture. Člani predsedstva

so menili, da bi kazalo preočlti smiselnost sistemske-
ga združevanja sredstev za telesno kulturo.

Pripombe so bile tudi za področje stanovanjskega
gospodarstva, pri čemer naj omenimo predlog za
sodelovanje stanovanjskega gospodarstva pri sana-
ciji grajskega pobočja, katerega naj bi se lotili skupaj
s komunalno skupnostjo. Na področju prenove naj bi
za vsako investicijo pripravili zaključeno finančno
konstrukcijo. Pri investiranju na področju stanovanj
je potrebno razširiti usmerjanje vseh razpoložljivih
sredstev v vse možne oblike investiranja in ne samo
v smislu gradnje za trg. Člani predsedstva so menili,
da ne bi bilo prav, če bi del starega mestnega jedra
odprodali v zasebne roke, saj bi s tem samo še bolj
otežili prizadevanja na področju prenove. Po drugi
strani pa so menili, da bi bila potrebna večja smelost
pri posegih v dotrajani stavbni fond na področjih, ki
niso predvidena za prenovo.

Kljub vsem naštetim pripombam pa so v razpravi
poudarili, dajepredlog resolucije pripravljen skrbno,
da je problemsko usmerjen in kaže dobro strokovno
podkovanost avtorjev.


